
      

ДО КМЕТA НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН 

 

ПИТАНЕ 

От Веселин Пенчев - общински съветник от групата „КАУЗА ШУМЕН“ 

ОТНОСНО: ОБЩИНСКА КОМИСИЯ ПО БЕЗОПАСНОСТ НА ДВИЖЕНИЕТО 

Уважаеми г-н Христов, 

На сесия на общински съвет – Шумен през м. януари т.г. отправих пред Вас питане на 
работата на Общинска комисия по безопасност на движението, действаща съгласно чл. 167в, 
ал. 2 от Закона за движение по пътищата (ЗДвП). Въпросите ми бяха свързани основно със 
състава и прозрачността на комисията. В писмения отговор и в устните допълнения към 
същия ми отговорихте, че поемате ангажимент за въвеждане на прозрачност в тази комисия, 
в т.ч. че ще бъде обявен публично графика на заседанията на тази комисия за настоящата 
година. Също така ми отговорихте, че комисията ще разгледа конкретни предложения на 
групата на „Кауза Шумен“, които сме отправили до Вас и до комисията.  

До днешна дата, въпреки че са изминали 2 месеца от началото на година и повече от 
месец от отговора на питането ми, все още няма публична информация за дейността, 
състава и графика на провеждане на заседанията на комисията за настоящата година, 
въпреки, че правилата задължават комисията да приеме график на заседанията си за цялата 
година в срок до края на предходната. Отделно комисията е задължена да провежда 6 
заседания в годината. Ако заседанията са равномерно разпределени през годината, това 
означава, че вече е следвало да проведе поне едно заседание, а такава информация липсва.  

На сесията зам.-кмет Симеонов от Ваше име отговори, че многократно сте казвал, че 
прозрачността е един от принципите, върху който ще залегнало настоящото управление. 
Също така г-н Симеонов пое ангажимент и да се актуализира състава. На сесията помолих да 
ми бъде предоставена необходимата информация за актуализацията на състава на комисията, 
за да не се налага да задавам повторно питане.  Въпреки, че мина достатъчно много време от 
тази сесия, по темата няма абсолютно никаква промяна. В сайта на община Шумен няма 
график на заседанията, състав и каквато и да било информация за тази комисия. 

Съшевременно през изминалия месец бе извършена реорганизация на кръстовището 
на бул. „Симеон Велики“ до магазин „Практикер“, което вероятно е било разгледано от 
комисията с оглед на високата опасност на това кръстовище поради наличието на тежки ПТП 
на съшото през годините от създаването му. 

Ето защо отново отправям към Вас следните въпроси: 



1. Какъв е актуалния състав на общинската комисия по безопасност на движението 
съгласно чл. 167в, ал. 2 от ЗДвП? /моля да посочите поименно състава и качеството 
съответното лице от комисията./ 

2. Какъв е графика на заседанията на комисията за 2024г. /Моля представете го/ 
3. Разгледани ли са предложенията на „Кауза Шумен“, депозирани до Вас и до 

Общинската комисия по безопасност на движението с докладна записка рег. 
индекс № 93-00-3156 от 12.12.2023г.? Ако не са предстои ли да бъдат разгледани 
и ако да на кое заседание? /моля посочете ден и час на заседанието/ 

4. Разгледан ли е въпроса относно реорганизацията на кръстовището на бул. Симеон 
Велики до магазин „Практикер“ от комисията? /ако да моля представете протокол/ 
 

Моля на основание Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация град Шумен да ми 
предоставите писмен отговор. 

 
        

С Уважение: ...............................    

/Веселин Пенчев – общински съветник от „КАУЗА ШУМЕН“/  


